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                                                                                                13.01.2023 

 

Arupärimine rahvamajade, külamajade töö korraldamise kohta 

 

 

Meil on olnud juba pikemat aega küsimus, miks peab rahvamaja juhtidel olema või 

omandamisel olema kõrgharidus. Nüüd kus on juba mitmes rahvamajas toimunud 

juhtide vahetus, tuleb välja, et tegelikult pole see kõrgharidus ikkagi otseselt oluline 

kriteerium. 

 

Sellega seoses soovin teada ja ülevaadet: 

 

Kuidas toimub Viljandi vallas rahvamajades ja külamajades kultuuritöö korraldus, 

palga maksmine ja kvalifikatsiooni nõuete esitamine? Kas palga osas kehtivad ühtsed 

reeglid üle valla, või tehakse erisusi? Kas Teie hinnangul võib keskharidusega 

inimest võtta piirkonna kultuurielu korraldama? 
 

Arupärimisele palun vastata suuliselt Vallavolikogu istungil. 

 

 

Lugupidamisega 

 

Viljandi Vallavolikogu liige 

Valmar Haava 

 

 

 


